

Bestyrelsesmøde

28. juni 2023

Deltagere: Anja, Camilla (referent), Frederik, Jesper, Jonas, Kresten, Anna

Fraværende: Lene



Dagsorden

- **Opfølgning fra diverse udvalg**
- **Økonomi – Status**
- **Rankedin – Skal vi have turneringslicens indført, hvis vi skal bruge systemet?**
- **Landsholdstøj**
- **Prissættelse af events og udlejning af net**
- **Medarbejder-/frivillighåndbog**
- **Eventuelt**



Økonomi – Status

Fokus er fortsat på økonomien, da vi skal sikre, at vi har 10 % af projektet stående på kontoen. Dette skyldes, at de sidste 10 % først udbetales, når regnskabet er godkendt hos Nordea-fonden.

- Pt. 172.500 kr. udenfor projektet, så det mangler godt 80.000, som vi forventes at komme hjem gennem event, turneringer, sponsorer mv.

Samtidig er der gang i ansøgninger til flere fonde.



RankedIn

Bestyrelsen er blevet enige om, at vi fremadrettet vil bruge RankedIn til vores turneringsadministration. Camilla kontakter RankedIn for tilpasning af deres system til fodtennis. Vi tester det af i kommende sæson og laver derefter en evaluering af, hvordan det fungerer til fodtennis.

For at det hele kan løbe rundt, vil der blive indført en spillerlicens, 100 kr. pr. år. for seniorer, samt 50 kr. for junior.

Beløbet skal betales i systemet inden man kan tilmelde sig liga, SM, JM og andre turneringer arrangeret af FD



Landsholdstøj

- Eliteudvalget er i gang med at bestille nyt tøj til landsholdsspillerne. Tøjet fordeles ud til spillere, så vi slipper for administrationen af tøjet.
- Der skal udarbejdes en kontrakt hvor spiller og FD underskriver på:
 - Hvilket tøj er udleveret
 - Bortkommet tøj skal erstattes
 - Ødelagt tøj anvendt i Fodtennis Danmark ærinde erstattes af FD
 - Tøj med navn på ryggen, samt shorts må beholdes af spilleren
 - Tøj uden personligt tryk skal afleveres retur til FD hvis spilleren forlader landsholdet
 - Pris på de enkelte tøjdele skal fremgå
 - Tidsfrist for tilbage levering af tøj skal fremgå
 - Rykkergebyr skal fremgå
- Jonas undersøger om der findes en skabelon at arbejde ud fra



Pris for events, udstyr mm.

Vi skal have lavet en folder, hvor alle priser for leje af udstyr og booking til events fremgår i.

Camilla laver et udkast til priser – Punktet tages op på næste møde.



Medarbejder-/frivillighåndbog

Vi vokser som forbund, og derfor er der naturligt nogle processer vi skal have mere styr på. Vi skal have udarbejdet en medarbejder- og frivillighåndbog.

Camilla undersøger med andre forbund hvorledes de har gjort – Punktet tages op ved næste møde.



Eventuelt

- Lene har desværre valgt at træde ud af bestyrelsen. Det er vi selvfølgelig meget kede af, men vi vil gerne takke Lene for hendes indsats.
- Næste møde i vores proces med Tommy er online d. 13 september kl. 20-22. Temaet for mødet bliver frivillighed.
- Vi har desværre fået afslag på vores ansøgning fra Tryk fonden. Vi er i dialog med fonden i forhold til feedback.

